
fe) 16i let G O R E N J S K I Č A S N I K OD LETA 1 9 4 7 
PRVI P R E D H O D N I K T E D N I K G O R E N J E C LETA 1 9 0 0 

Gorenjski Glas 
PETEK, 29. FEBRUARJA 2008 K ^ r 

Leto LXI, št. 17, cena 1,25 EUR, 19 H R K ODGOVORNA UREDNICA: MARIJA VOLČJAK ČASOPIS IZHAJA OB TORKIH IN OB PETKIH NAKLADA: 22.000 IZVODOV WW.GORENISKIGIAS.SI 

Odškodnina zaradi rudarjenja 
občina Gorenja vas-Poljane bo prejela skoraj milijon evrov na račun 
jalovišč Jazbec in Boršt. 

BOŠTJAN BOGATAJ 

Gorenja vas - Vlada je spreje-
la uredbo o določitvi območ-
ja in višini nadomestila zara-
di omejene rabe prostora na 
območju Rudnika Žirovski 
Vrh. S tem vlada podrobneje 
predpisuje merila za določi-
tev višine nadomestila, način 
odmere in tudi roke, po kate-
rih bodo plačali nadomestilo 
za omejeno rabo prostora 
oziroma odškodnino za ru-
darjenje v Žirovskem Vrhu. 

Za komentar smo pred 
dnevi prosili Milana Čadeža, 
župana občine Gorenja vas-

Poljane, ki pa več kot to, da 
so na občini veseli odločitve 
in da je za njimi naporno 
leto prepričevanj, ni želel po-
vedati in poudaril, da je treba 
počakati do objave v urad-
nem listu. V sporočilu je vla-
da zelo birokratsko zapisala 
višino osnove za nadomesti-
lo v letu 2008. Po hitrem 
pregledu bi lahko ugotovili, 
da bo občina letos prejela 4,3 
milijona evrov nadomestila, 
po preverjanju na Ministr-
stvu za okolje in prostor pa 
nam je po več dnevih le 
uspelo izvedeti, da bo od-
škodnina znašala slab mili-

KRANJ 

Izredna seja o odpadkih 

Mestni svetniki so se včeraj zbrali na izredni seji, na kateri 
so obravnavali problematiko ravnanja z odpadki na Gorenj-
skem. Zaradi obravnave dokumentov zaupne narave je biia 
na predlog župana seja zaprta za javnost. Ker postopek 
mediacije še ni končan, prav tako za izjave niso bili dostop-
ni svetniki, Več informacij naj bi na občini predvidoma dali 
še danes. M. R. 
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jon evrov. Naj ob tem spom-
nimo, da je občinski svet že 
konec lanskega leta sprejel 
občinski proračun za leto 
2008 z že vračunano mili-
jonsko odškodnino na račun 
rudarjenja v Žirovskem 
Vrhu. 

Na več vprašanj: ali bo ob-
čina vsako leto prejela nado-
mestilo, v katere namene 
mora občina porabiti nado-
mestilo in kako bo ministr-
stvo porabljeni denar nadzi-
ralo, pa nam zaradi dopustov 
in odsotnosti zaradi sestan-
kov v Bruslju na ministrstvu 
niso mogli odgovoriti. 

KRANJ 

Ukradeno blago 
skril na Jelovici 

Gorenjski policisti in krimi-
nalisti so v zadnjem mesecu 
precej uspešni, saj so rešili 
že vrsto vlomov. Samo zad-
nji teden so prijeli domnev-
na vlomilca v več avtomobi-
lov na parkiriščih RTC Krva-
vec in objektov na območju 
Radovljice, Lesc in Bleda. 
Radovljiški policisti so tako 
odvzeli prostost 31-letnemu 
Radovljičanu, ki je v tem 
času tudi že pristal v pripo-
ru. Osumljen je, da je v dru-
gi polovici lanskega leta vlo-
mil v različne objekte - od 
počitniških hiš do gostinskih 
lokalov. Ukradene predmete 
je nato skril v bunker in goz-
dove na jelovici. S pomočjo 
švedskega turista pa so 
kranjski policisti prijeli 21-
letnega Kamničana, ki ga su-
mijo, da je v zadnjih treh 
mesecih na parkiriščih ob 
cesti Cerklje-spodnja posta-
ja gondole Krvavec vlomil v 
več osebnih avtomobilov. 
Več na 8. strani. S. Š. 
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A K T U A L N O 

Nova priložnost 
za planinski muzej 
v Mojstrani upajo, da ga bodo maja 
pričeli graditi. Muzej bo imel obliko 
skalne gmote. Der)ar pričakujejo od 
države, občine, zbirali pa ga bodo 
tudi v Ustanovi Avgusta Delavca, kt 
so jo ustanovili v ta namen. 

G O R E N J S K A K R O N I K A R A Z G L E D I 

Dvorano želijo ohraniti i Sodji slabo leto zapora j Stres povzroča bolezni 
Mestni svetniki so občinski upravi 
predlagali, naj odkupi kino Center, 
ker želijo dvorano ohraniti enovito, 
da Prešernovo mesto ne bo brez kina 
In večnamenske dvorane. Kolosej želi 
v njem urediti tri kinodvorane In igral-
ni salon. 

Trži£an dobi zaradi trpinčenja nekda-
nje partnerice enajst mesecev zapo-
ra, je ta teden odločilo kranjsko so-
dišče. Okrožni državni tožilec je po 
koncu dokaznega postopka spreme-
nil obtožnico, kar je obtoženega zelo 
razburilo. 

Dr. Radovan Stare, avtor knjige Stres 
in bolezni, predvideva, da bodo leta 
2020 zaradi stresa najpogostejše na 
svetu srčno-žilne bolezni in velika 
depresija. Ženske zaradi načina 
življenja že pogosteje zbolevajo kot 
nekoč. 
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V R E M E 

Danes bo ddno jasno. Jutri bo 

zmerno do pretežno oblačno in 

povečini brez padavin. Pihal bo 

jugozahodni veter. V nedelo bo 

precg jasno in toplo. 
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KRATKE NOVICE 

KRANJ 

Nezaupnica sodni veji oblasti 

združeni ob lipi sprave, gibanje, ki ga vodi Stanislav Klep iz 
Kranja, so spet pripravili novinarsko konferenco, na kateri so 
znova izrekli nezaupnico sodni veji oblasti, državnemu tožil-
stvu in kriminalistom. Obenem pa podpirajo ministra za pra-
vosodje Lovra Šturma, za katerega pravijo, da ga pri uspeš-
nem delu ovira "falanga sodnikov v sodniškem društvu, druš-
tvu državnih tožilcev in predstavništvo odvetniške zbornice". 
Po njihovem mnenju sodna veja oblasti ne izpolnjuje svoje 
ustavne vloge, izvor zla pa vidijo v trajnem sodniškem man-
datu, ki daje sodnikom neomejeno oblast nad državljani in dr-
žavnimi ustanovami. Združeni ob lipi sprave zahtevajo, da se 
odpravi odločba ministrstva za notranje zadeve iz leta 1985, 
po kateri naj bi bile uslužbencem službe državne varnosti iz-
dane izkaznice s pooblastili za neomejeno uporabo strelnega 
orožja. Ta pravica ubiti človeka, ki so jo imeli člani bivše udbe, 
še do danes ni bila preklicana. Zahtevajo tudi, da se v času, ko 
Slovenija vodi Evropsko unijo, udejanji resolucija Sveta Evro-
pe o obvezi odprave boljševističnega sistema, ki se v Sloveni-
ji, namesto da bi ga odpravili, še utrjuje. D. Ž. 

KRAN) 

Odbor regij v Kranju 

Na Fakulteti za organizacijske vede v Kranju bo v ponedeljek 
srečanje s predsednikom in petindvajsetimi člani odbora re-
gij Evropske unije. Odbor regij Evropske unije vodi Luc van 
den Brande, pri srečanju pa gre za pomembno izmenjavo iz-
kušenj in načrtov o razvijanju čezmejnih e-regij v Sloveniji s 
predstavniki odbora regij Evropske unije. V sodelovanju z 
ministrstvom za lokalno samoupravo in regionalno politiko 
bo sestanek potekal na temo "e" dejavnosti in slovenske po-
bude Inovativnost za kakovost življenja, Slovenija - živi labo-
ratorij. Z a to v Sloveniji vlada opazno zanimanje, tokrat pa 
bodo dosežke in načrte predstavili predsedniku in petin-
dvajsetim članom odbora regij Evropske unije. D. Ž. 

BLED 

Obletnica ustanovitve ženske zveze 

Stranka Nova Slovenija vabi na prireditev ob šesti obletnici 
ustanovitve Ženske zveze pri NSi, ki bo jutri, 1. marca, ob 
10. uri v hotelu Astoria na Bledu. Po proslavi, na kateri pri-
čakujejo tudi ugledne goste iz strankinega vrha, bo sledil 
občni zbor regijskega odbora Ženske zveze NSi Gorenjska i . 
Članice zbora bosta pozdravila Lidija Drobtiič, predsednica 
ženske zveze, in Matjaž Berčon, predsednik občinskega od-
bora NSi Bled. Marija Lavtar, predsednica regijskega odbo-
ra, bo poročala o delu in predstavila program delovanja, 
nato pa bodo izvolili še zastopnice občin Jesenice, Bohinj in 
Kranjska Gora, ki jih doslej v odboru še niso imeli. D. Ž. 

PREDSEDOVANjE EU 

BRDO 

Konfierenca o raziskovalni infrastrukturi 

Prihodnji teden bo v okviru predsedovanja Slovenije Evrop-
ski uniji na Brdu potekala konferenca Raziskovalna infra-
struktura in njena strukturna umeščenost v evropski razis-
kovalni prostor. Njeni glavni cilji so razjasniti izzive in pri-
ložnosti na regionalni, nacionalni ali medregionalni ravni, 
povezane z razvojem raziskovalne infrastrukture vseevrop-
skega pomena (vključno z e-infrastrukturo), osvetliti njen 
prispevek k ciljem lizbonske strategije (npr. vpliv na indus-
trijo, trajnostni razvoj in zaposlovanje) in ovrednotiti pripo-
ročila za izboljšanje finančnega upravljanja pri vzpostavlja-
nju in delovanju raziskovalne infrastrukture. Na konferenci 
bo tudi evropski komisar za znanost in raziskave Janez 
Potočnik, sodelovala pa bosta tudi Mojca Kucier Dolinar, 
ministrica za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo, in Žiga 
Turk, minister v vladni službi za razvoj. D. Ž . 
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Knjigo prejme JANEZ TREVEN s Sovodnja. 

Obrambni ministri in trojka 
Zadnja pomembna dogodka na Brdu: neformalno zasedanje obrambnih ministrov in trojka 
EU-Afganistan. 

DANICA ZAVRL ŽLEBIR 

Brdo - Izteka se že drugi me-
sec slovenskega predsedova-
nja svetu E U . M i m o sta že 
dve neformalni ministrski 
zasedanji, Slovenija je gostila 
več • strokovnih konferenc, 
posvetov in obiske visokih 
tujih delegacij. Zadnja po-
m e m b n a dogodka sta bila 
konec minulega tedna nefor-
malno srečanje evropskih 
obrambnih ministrov in sre-
čanje trojke z Afganistanom. 

ropske varnostne in obram-
bne politike, predvsem ope-
raciji Althea v Bosni in Her-
cegovini, pri čemer so se stri-
njali, da je treba misijo nada-
ljevati. Na podlagi realnih 
varnostnih ocen o razmerah 
v Bosni in Hercegovini ter re-
giji kot celoti, še posebej v po-
vezavi s Kosovom, ki je tik 
pred tem srečanjem razglasi-
lo neodvisnost, je treba 
ovrednotiti doseženi napre-
dek, ki bo podlaga za odloči-
tev o nadaljevanju oziroma 

in O V S E ter lokalnimi oblast-
mi, vendar z jasno opredelje-
no delitvijo pristojnosti in na-
činom usklajevanja. Govorili 
so tudi o operacijah v Afriki. 
Razpravljali so o vojaških 
zmogljivostih in nj ihovem 
nadaljnjem razvoju. V katalo-
gu napredka 2007 so navede-
ni primanjkljaji in presežki 
na področju vojaških zmog-
ljivosti. Primanjkljaj je zlasti 
pri transportnih zračnih 
zmogljivostih. Treba je izbolj-
šati vse mehanizme, ki so na 

sti omogoča sodelovanje v ok-
viru različnih skupnih pro-
jektov za povečanje interope-
rabilnosti, zmanjševanja stro-
škov držav članic in večjo 
usklajenost evropske obram-
bne industrije. Obrambni 
ministri so razpravljali o stra-
teškem partnerstvu z drugi-
m i varnostno-obrambnimi 
organizacijami, O Z N , N A T O 
in Afriško unijo. 

Slovenski z u n a n j i m i n i -
ster Dimitrij Rupel je hkrati 
na Brdu vodil srečanje trojke 

v A 

Visoki predstavnik EU za skupno zunanjo in varnostno 
politiko lavier Šolana in obrambni minister Kari Erjavec 
na neformalnem srečanju obrambnih ministrov EU. 

Srečanje trojke EU in Afganistana. V ospredju evropska 
komisarka Benita Ferrero Waldner in zunanji minister 
Dimitrij Rupel 

Kot sta po Srečanju poveda-
la gostitelj, slovenski mini -
ster za obrambo Kari Erjavec, 
in visoki predstavnik E U za 
skupno obrambno i n var-
nostno politiko Javier Šolana, 
so ministri za obrambo Ev-
ropske unije veliko pozorno-
sti namenil i operacijam ev-

končanju operacije. Uspešne 
priprave so omogočile zače-
tek delovanja misije E U L E X , 
ki zagotavlja varnost in stabil-
nost na Kosovu. Glede na 
varnostne razmere, bo poleg 
naloge misije ključnega po-
mena konstruktivno sodelo-
vanje z Natom/KFOR, O Z N 

voljo, za zagotovitev potreb-
nih sil za operacije E U . Govo-
rili so o Evropski obrambni 
agenciji, M je v kratkem času 
svojega obstoja napredovala 
na področju dolgoročnili stra-
tegij in pri njihovem izvaja-
nju. Pri tem je pomembno, 
da načrt za razvoj zmogljivo-

E U z Afganistanom. Name-
njena je bila pregledu politič-
nega in varnostnega položaja 
v Afganistanu, odnosom 
med E U in Afganistanom, 
oceni izvajanja Afganistan-
skega dogovora, boju proti 
narkotikom in obravnavi po-
ložaja v regiji. 

Volilna zakonodaja brez sprememb 
Državni zbor je v torek začel svoje februarsko zasedanje. Med predlaganimi zakoni tudi zakon 
o zaključku postopkov vračanja podržavljenega premoženja. 

DANICA ZAVRL ŽLEBIR 

Ljubljana - Novosprejeti za-
kon o zaključku postopkov 
vračanja podržavljenega pre-
moženja poskuša rešiti naj-
težje primere, ki so ostali na 
koncu denacionalizacije. Gre 
predvsem za zahtevke malih 
upravičencev. Cilj novega za-
kona naj bi bilo čim hitrejše 
zaključevanje postopkov vra-
čanja podržavljenega premo-
ženja in odpravljanje pravnih 
ovir za dokončanje teh po-
stopkov. Zakon pa želi tudi 
omogočiti uresničitev ustav-
ne pravice do odločanja v ra-
z u m n e m roku in pravice do 
učinkovitega pravnega sred-
stva. Opozicija pa novemu 
zakonu očita, da uvaja nove 
pravice za upravičence. Po-

slanci so se lotih drugega bra-
nja predloga zakona o cest-
nem prometu, ki zvišuje kaz-
ni v prometu. Minister za no-
tranje zadeve Dragutin Mate 
je dejal, da je ta korak nujen, 
češ da povišanje kazni vpliva 
na določeno izboljšanje pro-
metne varnosti. Zato je pred-
lagan dvig nekaterih kazni in 
kazenskili točk za prekrške, 
ki so med najpogostejšimi 
vzroki za prometne nesreče v 
Sloveniji. Gre predvsem z a 
vožnjo pod vplivom alkohola 
in drugih nevarnih substanc, 
velike prekoračitve hitrosti v 
naseljih, vožnjo v nasprotno 
smer na avtocestah, nepravil-
no prehitevanje in podobno. 

Državni zbor je opravU 
drugo obravnavo novel zako-
nov o volitvah v državni zbor 

in o volitvah predsednika dr-
žave, ki so jih vložili opozicij-
ski poslanci. Novela zakona 
o volitvah v državni zbor 
predvideva dva večja sklopa 
novosti. Prvi se nanaša na se-
stavo volihiih komisij, drugi 
pa na glasovanje v tujini. V 
zvezi s sestavo volilnih komi-
sij tako novela predvideva, da 
v volilnih odborih ne bi sme-
li biti tisti, ki so v sorodu z 
osebo, ki kandidira na volit-
vah. Spomnimo, da so takš-
no spremembo narekovale 
okoliščine lanskih volitev za 
župana v občini Skofja Loka. 
V volilnih odborih sta bila si-
nova županskega kandidata 
Igorja Drakslerja, po njegovi 
izvolitvi pa je protikandidat 
Dušan Krajnik tudi zaradi 
tega spodbijal izid volitev. V 

zvezi z glasovanjem v tujini 
so opozicijski poslanci in po-
slanci D e S U S menili, da bo-
sta noveli preprečili zlorabe 
pri pošiljanju glasovnic v tu-
jino, po mnenju koalicije pa 
bi bile z njima volitve v tujini 
praktično onemogočene. No-
veli, s katerima bi spremenil 
veljavno volilno zakonodajo, 
nista bili sprejeti. Proti je gla-
sovalo 40 poslank in poslan-
cev. Neuspešen pa je bil tudi 
predlog za razpis posvetoval-
nega referenduma o vstopu 
Hrvaške v Evropsko unijo. O 
tem naj bi se na referendu-
m u odločali državljani Slove-
nije, je predlagal poslanec 
S N S Zmago Jelinčič, vendar 
je njegov predlog dobil le pet 
glasov podpore, 6 2 poslan-
cev pa m u je nasprotovalo. 

mailto:danica.zavrl@g-glas.si


AKTUALNO injb@g-^las.si 

Nova priložnost 
za planinski muzej 
še ta mesec naj bi se s projektom Slovenski planinski muzej prijavili na nov razpis evropskih 
strukturnih skladov. Če bodo uspeli, bodo maja pričeli graditi. 

U R Š A P E T E R N E L 

Mojstrana - Poklical nas je 
bralec, ki že dalj časa sprem-
lja projekt gradnje Sloven-
skega planinskega muzeja v 
Mojstrani. Sprašuje se, kaj 
se trenutno dogaja s projek-

Gora odkupili zemljišče ob 
cesti Mojstrana-Vrata, v ne-
posredni bl iž in i obstoječe 
stavbe Triglavske muzejske 
zbirke. Gradbeno dovoljenje 
so pridobili leta 2 0 0 6 in ta-
koj začeli izdelovati projek-
tno dokumentacijo. Istega 

strašujoče 30-odstotno pove-
čanje vrednosti izvedbe pro-
jekta. V hipu je vse padlo v 
vodo..." Snovalci projekta so 
se znašl i v hudih težavah, 
kako znova zapreti finančno 
konstrukcijo. Ker po Erženo-
vih besedah trkanje na dr-

zbran denar) pa naj bi prido-
bil i še dodatnih osemsto 
kvadratnih metrov površin. 
Objekt bo oblikovan kot 
skalna gmota, oblečena v 
pločevino. I n kakšna bo vse-
bina? Kot pravi Eržen, bodo 
v muzeju ohranjali in pred-

Stavba je oblikovana kot skalna gmota, oblečena v sivo pločevino. 

tom i n predvsem, kakšen 
muzej so si zamislili snoval-
ci, glede na to, da bo samo 
gradnja prve faze stala več 
kot tri milijone evrov. Obrni-
li smo se na vodjo projekta 
Miia Eržena, ki je podrobno 
predstavil projekt. Kot je po-
vedal, so o ureditvi muzeja 
planinstva sanjale že genera-
cije planincev. Konec 80. let 
prejšnjega stoletja je nato 
vendarle padla odločitev, da 
bo muzej stal v Mojstrani. 
Zaradi težav s stečajnim po-
stopkom in denacionalizaci-
jo je zamisel o razširitvi ob-
stoječe stavbe Triglavske 
muzejske zbirke padla v 
vodo, prav tako dogovarjanja 
o nakupu hotela Triglav sre-
di Mojstrane. Tako so začeli 
razmišljati o novi stavbi na 
novi lokaciji in leta 2 0 0 2 so 
ob pomoči Občine Kranjska 

leta so se prijavili na razpis 
norveškega sklada, a žal niso 
bili uspešni. Leta 2 0 0 7 so 
poskusili znova, tokrat s 
kandidaturo projekta za de-
nar evropskih strukturnih 
skladov v okviru ministrstva 
za lokalno samoupravo. A 
spet so bili neuspešni, tokrat 
zaradi nekaterih pomanjklji-
vosti v investicijskem pro-
gramu. "Razočaranje je bilo 
seveda veliko, a dobra tolaž-
ba je bila v tem, da so bile 
pomanjkljivosti takega zna-
čaja, da jih je bilo možno hi-
tro odpraviti, i n uspeh na 
drugem razpisu v mesecu 
septembru je bil praktično 
zagotovljen," pripoveduje 
Eržen. A spet se je zapletlo. 
"Projektanti so tik pred sep-
tembrskim razpisom konč-
no le izdelali P Z I dokumen-
tacijo, ki pa je prinesla za-

žavna vrata ni prineslo uspe-
ha, so edino rešitev videli v 
ustanovitvi fimdadje, ki naj 
bi začela zbirati del potreb-
nega denarja. Tako so usta-
novili Ustanovo Avgusta De-
lavca, ki naj bi zbrala 520 ti-
soč evrov. Ministrstvo za 
kulturo naj bi zagotovilo pet-
sto tisoč evrov, Občina 
Kranjska Gora 520 tisoč ev-
rov, za 1,6 milijona evrov pa 
se bodo predvidoma še ta 
mesec prijavili na razpis 
strukturnih skladov ministr-
stva za lokalno samoupravo. 
Če bodo na razpisu uspeli, 
bodo graditi pričeli maja le-
tos, delo pa bo potekalo v 
dveh delih. V prvi fazi, ki naj 
bi bila končana konec leta 
2 0 0 9 , bodo pridobili prek 
1 6 0 0 kvadratnih metrov po-
vršin. V drugi fazi (ta bo na 
vrsti kasneje, zanjo še ni 

stavljali slovensko planinsko 
dediščino, predstavljali vzgoj-
no-naravovarstvene vsebine 
naših planin, evidentirali, 
proučevali ter promovirali 
planinsko dediščino doma 
i n po svetu. Dejavnost bodo 
dopolnjevali s prireditvami, 
predavanji, občasnimi raz-
stavami, videoprojekcijami, 
izobraževalnimi delavnica-
m i ter predstavitvami najno-
vejših domačih in tujih pla-
ninskih in gomiških dosež-
kov. Organizirali bodo tudi 
strokovne izlete, obiskoval-
c e m posredovali podatke o 
v a m e m gibanju v gorah ter 
sveže turistične informacije 
o možnosti izletov in vzpo-
nov. Skratka, Slovenski pla-
n i n s k i m u z e j ne bo zgolj 
muzej, temveč naj bi postal 
atraktivno vzgojno-informa-
djsko središče. 

Lepote Jezerskega v novem prospektu 
D A N I C A Z A V R L Ž L E B I R 

Jezersko - "Daleč tam na se-
veru Ljubljane, kjer ločijo 
nebotični vrhovi Kamniških 
planin sončno Kranjsko od 
Koroške, leži majhna deželi-
ca, čisto samosvoja, obdana 
krog in krog od visokih 
gora. Jezersko," sta pred sto 
leti zapisala Igor Muri in 
R u d o l f Andrejka v prvem 
stavku male knj iž ice o Je-

zerskem. Z n j i m se začenja 
tudi prospekt, ki ga je tik 
pred koncem minulega leta 
izdala občina Jezersko. Na-
slovili so ga Doživite nepo-
zabno gorsko pokrajino, v 
n j e m pa so poleg bogatega 
slikovnega gradiva ponudili 
več kratkih vsebin o zgodo-
vinskih, naravnih in kultur-
n ih znamenitostih Jezerske-
ga in dogodkih, ki j ih pri-
pravljajo za turiste. Utrip 

zgodovine. Z i m s k a pravlji-
ca, Vdihnite gorski zrak, Za-
puščina prednikov, Ustvar-
jalnost narave, Čas za sreča-
nje so podnaslovi, kjer lah-
ko brald v štirih jezildh pre-
berejo. kaj j i m ponuja Jezer-
sko, poleg slovenščine še v 
angleščini, nemščini in ita-
lijanščini. Vse je pregledno 
označeno tudi na zemljevi-
d u Jezerskega, kjer najde-
m o tudi hotel, penziona, tu-

ristične kmetije in druge po-
nudnike turističnih sob, go-
stilne in gostišča. 

Prospekt je izšel v tri tisoč 
izvodih, občina Jezersko je 
zanj odštela nekaj več kot 
osem tisoč evrov. Ponudili so 
ga že na več sejmih, najde-
m o pa ga tudi med promodj-
skim gradivom, ki je na voljo 
na Brdu v tem polletju, ko 
Slovenija predseduje Evrop-
ski uniji. 

Ustanavljajo 
zavod za kulturo 
Občina Škofja Loka bi morala imeti zavod za 
kulturo, ki bi usklajeval delo 31 kulturnih društev, 
upravljal novo kulturno dvorano, z njegovo 
pomočjo pa bi bila lažje izvedljiva tudi uprizoritev 
Škofjeloškega pasijona. 

D A N I C A Z A V R L Ž L E B I R 

Škofja Loka - Takšni uteme-
ljitvi so prisluhnili škofjeloški 
svetniki ob prvi obravnavi 
predloga odloka o ustanovitvi 
Zavoda za kulturo Škofla 
Loka. Pri delovanju slednjega 
bi se lahko oprli na dobro 
prakso, ki jo že imajo z zavo-
dom za šport, je dejal župan 
Igor Draksler. Vs i zavodi, ki 
jih je ustanovila občina, pa 
očitno ne delujejo tako dobro 
kot zavod za šport, saj je kar 
iz dveh odborov občinskega 
sveta prišla pobuda, naj pre-
veri delovanje teh zavodov in 
razmisli o smiselnosti njiho-
vega obstoja. Več svetnikov je 
bilo kritičnih do predloga, češ 
da so drugi projekti potreb-
nejši. Zorica Škorc (GŽS) de-
nimo omenja vrtce i n knjižni-
co, Anton Peršin (SDS) pa 
celo meni, da gre pri ustano-
vitvi zavoda, ki bi imel zapo-
slenega le direktorja, za "za-
dovoljitev kadrovskih potreb 
iz političnih krogov blizu žu-
panu". Janez Jenko (SLS) 
ustanovitvi zavoda nasprotuje 
zaradi stroškov, ki bi jih pred-
stavljala direktorjeva polletna 
plača (22 tisoč evrov), češ da 
je to preveč. Po njegovem 
mnenju pa bi bil zavod name-
njen temu, da imamo preveč 

družboslovno izšolanih ljudi, 

k i jih je ti-eba nekje zaposliti. 

T o m a ž Krpič (SD) ustanovi-

tev zavoda podpira, češ da bo 

združil razpršeno kulturo na 

Loškem in ji dal strokovno 

podporo, opozarja pa na rad-

onalno delovanje zavoda. Več 

svetnikov je opozorilo na ne-

dodelano besedilo odloka, kar 

je treba do prihodnjega bra-

nja spremeniti, pojavilo pa se 

je tudi več vprašanj, poveza-

va občini Škofja Loka je 
aktivnih 31 kulturnih 
društev in skupin, od 
tega 16 glasbenih, 6 gle-
daliških, 6 folklornih in 
po ena fotografska, lite-
rarna in likovna, deluje 
pa tudi več posameznih 
kulturnih ustvarjalcev. 

n i h s Škofjeloškim pasi j o-
nom. T u gre za samostojen 
projekt, urejen s posebnim 
odlokom. Njegova izvedba pa 
terja velike organizadjske na-
pore, ki j im bodo po mnenju 
predlagateljev ustanovitve za-
voda za kulturo v okviru takš-
ne institudje lažje kos. Zavod 
z a kulturo pa bi vzdrževal 
tudi pasijonsko kondidjo, za-
trjujejo predlagatelji. 
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KRATKE NOVICE 

KRANJSKA GORA 

Sončki na smučkah 

V gorenjskem društvu za cerebralno paralizo Sonček so 
poskrbeli, da ta teden na snežnih strminah v Kranjski Gori 
lahko uživajo tudi otroci z motnjami v gibanju. 31. šolo pri-
lagojenega alpskega smučanja, ki se zaključuje jutri, obis-
kuje 25 osnovnošolcev in trinajst starejših otrok, ki uživa-
jo v Podkorenu in Kranjski Gori, odraslim pa so namenili 
aktiven teden na Rogli. Udeleženci imajo letos možnost 
preizkusiti dva nova pripomočka, ki smučarsko izkušnjo 
omogočata gibalno bolj oviranim otrokom in odraslim. V 
preteklih letih je bila namreč udeležba v prilagojeni šoli 
smučanja pogojena s sposobnostjo stanja na smučeh, v 
letošnji sezoni pa so s pomočjo donatorjev kupili dva bi-
skija in en kartski. Biski je sedež z dvema smučkama, ki se 
uporablja s pomočjo spremljevalca. Ta pri spustu navzdol 
drži biski in ga usmerja s prenosom teže z ene noge na 
drugo, pri tem pa mu smučar lahko pomaga, če je sposo-
ben obrniti roke v smeri zavoja. Pri kartskiju gre za podo-
ben način uporabe, le da je v tem primeru smučar samo-
stojen in ga upravlja z rokami. A. H. 
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Varstveni center dobil Mavrico 
Enota Mavrica, v kateri so odrasle osebe z najtežjimi motnjami v duševnem in telesnem razvoju, je 
začela delovati znotraj Varstveno delovnega centra Kranj. 

SUZANA P . KOVAČIČ 

Kranj - Enota Mavrica, v kate-
ri so odrasle osebe z najtežji-
mi motnjami v duševnem in 
telesnem razvoju, je januarja 
začela delovati znotraj Var-
stveno delovnega centra 
Kranj. Pred tem je bila Mav-
rica v pristojnosti Javnega za-
voda Kranjski vrtci, a so že 
dolgo časa tekli pogovori 
med VDC Kranj, Kranjskimi 
vrtci, ministrstvom za delo, 
družino in socialnimi zade-
vami ter kranjsko občino, da 
bi enoto prevzel VDC Kranj. 
Mavrica ostaja na isti lokaciji 
na Planini, direktorica VDC 
Kranj Mirjana Česen je pove-
dala: "Varovanci v Mavrici 
potrebujejo predvsem vode-
nje in varstvo, za kar imamo 
v V D C Kranj strokovno 
usposobljen kader. Prostore 
je občina kot lastnica stavbe 
že preuredila v skladu z mi-
nimalnimi tehničniini zahte-
vami za izvajanje socialno 
varstvenih storitev, na VDC 
Kranj pa je, da opremimo te 
prostore. Velik del denarja za 
opremo smo že privarčevali v 
letu 2007, čakamo še na odo-
britev pristojnega ministr-

Mirjana Česen v družbi varovancev v Mavrici / foio: cor»<i Kavat 

stva, da ga lahko porabimo za 
ta namen. Našim prošnjam 
za pomoč pri nakupu opre-
me so se donatorji v preteklo-
sti že odzvali in upam, da 
nam bo s pomočjo donator-
skih sredstev uspelo opremi-
ti sobo za umirjanje." 

V Mavrici v skladu z naci-
onalnim programom social-
nega varstva do leta 2015 lah-

ko sprejmejo največ dvanajst 
odiaslih varovancev. "Tre-
nutno jih je v tej enoti pet, 
vendar pa bomo nekaj varo-
vancev, ki so na lokaciji v 
kranjski enoti na Zlatem 
polju, premestili v Mavrico; 
tak je bil tudi dogovor. Za 
zdaj novih varovancev v 
Mavrico ne bomo mogli 
sprejemati. Brez soglasja 

Na velikanki v Planici 
dovolj snega 
U R Š A P E T E R N E L 

Planica - V Planici bo od 
13, do 16. marca potekalo 
finale svetovnega pokala v 
poletih in planiški delavci 
že vse od začetka decem-
bra pripravljajo velikanko 
na to veliko tekmovanje. 

Kot je povedal vodja ska-
kalnice Iztok Pergarec, tre-
nutno dela na skakalnici 
od 25 do }o ljudi, snega 
imajo dovolj oziroma celo 
preveč, tako da tudi v pri-
meru zelo toplega vreme-
na tekma ne bo ogrožena. 
"Letos smo zelo zgodaj pri-

čeli izdelovati umetni sneg 
in ga imamo dovolj. Tako 
skoraj ni višje sile, ki bi 
nam lahko 'odpihnila' tek-
mo. Skakalnico bomo pri-
pravili tako, da bo omogo-
čala zelo dolge, a obenem 
varne skoke," je povedal 
Pergarec. 

pristojnega ministrstva niti 
ne smemo sprejeti novega 
varovanca niti novega sode-
lavca," je povedala Česnova. 
V vseh enotah V D C Kranj 
imajo polne zmogljivosti, na 
listi čakajočih pa jih je 29. V 
enoti v Škofji Lokd imajo tre-
nutno 28 varovancev, v Trži-
ču 15, v kranjski enoti na Zla-
tem polju pa 64 varovancev. 

JESENICE 

Stanovanjski sklad 
že gradi 

Na Prešernovi cesti na Jese-
nicah so pričeli rušiti bivše 
objekte Gradisa, na mestu 
katerih bodo začeli graditi 
stanovanjske objekte. Inve-
stitor bo Stanovanjski sklad 
Republike Slovenije, ki bo 
zgradil dva stanovanjska 
bloka s skupno 46 stanova-
nji. Sosesko so poimenovali 
Ob vznožju gora. V obeh ob-
jektih bo po pet etaž - klet, 
pritličje in tri nadstropja. 
Stanovanja bodo velika od 
29 do 100 kvadratnih me-
trov. Najmanjša garsonjera 
v velikosti 29 kvadratnih me-
trov je naprodaj za 47.658 
evrov, 23 največje, trisobno 
stanovanje s kabinetom in 
dvema pokritima balkono-
ma pa bo treba odšteti 
177.776 evrov, Na razpis, ki 
se je že iztekel, je Sklad dobil 
petnajst vlog, druga stano-
vanja pa bodo začeli proda-
jati po 7. aprilu. Stanovanja 
naj bi bila vseljiva avgusta 
prihodnje leto. U. P. 
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Dvorano želijo ohraniti 
Mestni svetniki so občinski upravi predlagali, naj na vsak način poskuša odkupiti kino Center. 

MATEJA RANT 

Kranj - Ugibanj, kaj bo s ki-
nom Center, ki je minuli te-
den zaprl vrata, je vse več. 
Načrti, da bi v njem uredili 
veliko koncertno dvorano, so 
očitno dokončno padli v 
vodo. Mnogi pa dvomijo, da 
bo na tem mestu še kdaj tudi 
kino. Ta čas se v njem odvi-
jajo vzdrževalna dela, tako da 
je skozi polepljena okna mo-
goče videti zgolj sedeže, ki so 
jih znosUi v avlo. 

"Kranj, ki se predstavlja 
kot Prešernovo in kulturno 
mesto, je ostal brez edinega 
kina in s tem tudi večnamen-
ske dvorane," je na zadnji 
seji mestnega sveta med dru-
gim opozorila svetnica Nada 
Mihajlovič in ob tem zagre-
njeno pripomnila, da smo 
imeli včasih dve kinodvorani 
in še celo letni Idno. Za ohra-
nitev dvorane se je v imenu 
vseh tistih, ki so peli pod mi-
lim nebom na Glavnem trgu, 
zavzel tudi Matevž Kleč. 
"Kino Center je treba zaščiti-
ti pred 'trapastimi' posegi, 
posebno, ker je dvorana na 
nadvse primernem kraju." 
Občinski upravi je predlagal, 
naj se znova obrne na K D 
Group, ki je lastnica Kolose-
ja, in s pomočjo uspešnih 
kranjskih podjetij še enkrat 

V kinu Center se ta čas izvajajo nujna vzdrževalna dela./Foto corud Kav6< 

poskuša odkupiti dvorano. 
To je še podkrepila Nada Mi-
hajlovič z izjavo, da je njiho-
va moralna dolžnost, da se 
dvorana reši pred nameni so-
dobnih kapitalistov. 

"Če bi želeli kupiti, bi mo-
ral nekdo najprej prodajati," 
je dejal direktor občinske 
uprave Aleš Sladojevič in do-
dal, da so se s predstavniki 
Koloseja pogovarjali o tem, 
da bi dvorano obdržali enovi-
to, a na to ne pristajajo. "Že-
lijo urediti tri kinodvorane, v 

preddverju pa bi bila igralni-
ca." Vse posege, je še dodal, 
bodo opravili znotraj stavbe, 
zato ne potrebujejo niti nji-
hovih soglasij. Sicer pa naj bi 
po njegovih besedah že ko-
nec leta v Kranju dobili osem 
kinodvoran - pet se jih gradi, 
tri pa naj bi uredili v nekda-
njem kinu Center. Podžu-
pan Igor Velov je kljub temu 
obljubil, da bodo še enkrat 
poskušali stopiti v stik z last-
niki in si pri tem pomagati z 
njihovimi nasveti. 

V dvorani kina Center se ta 
čas odvijajo vzdrževalna dela. 
"Ker je objekt v dokaj slabem 
stanju, še vedno ne moremo 
postreči z natančnim odgo-
vorom, koliko časa bodo dela 
potekala in kakšna bo njiho-
va vrednost," so sporočili iz 
Koloseja. Šele potem, so še 
dodali, bodo laliko natančne-
je določili nove vsebine. Raz-
mišljajo o ureditvi treh kino-
dvoran. v sklopu objekta naj 
bi bil tudi igralni salon, so še 
potrdili v Koloseju. 

Manjkajoča cesta v dveh letih 
v Šenčurju so sprejeli občinski podroben prostorski načrt za dolgo pričakovano regionalno 
cesto Hotemaže-Britof. Cesta, katere trasa je bila izbrana že v osemdesetih letih, bo po napovedih 
zgrajena do leta 2010. 

S I M O N Š U B I C 

Šenčur - Občinski svet obči-
ne Šenčur je v sredo sprejel 
odlok o občinskem podro-
bnem prostorskem načrtu 
(OPPN) za 3.615 metrov 
dolg odsek regionalne ceste 
Hotemaže-Britof. "Vesel 
sem, da nam je uspelo dr-
žati besedo in skrajšati rok 
za pripravo tega akta na dve 
leti," je bil zadovoljen žu-
pan Miro Koželj, ki priča-
kuje, da bodo enak odlok 
kmalu sprejeli tudi v Kra-
nju. Občina Šenčur je sicer 
juni ja 2 0 0 6 namesto mi -
nistrstva za okolje in pros-
tor prevzela odgovornost za 
izdelavo prostorskega do-
kumenta, ki bo omogočil 
gradnjo manjkajočega dela 
regionalne ceste. Še prej 
nnorajo enak odlok sprejeti 
še v Kranju. Ker je že v le-
tošnjem državnem prora-
čunu za cesto namenjenih 
1.9 milijona evrov, bi se ta 
lahko začela že letos, če 
bodo seveda postopki odku-

pa zemljišč in izbire izvajal-
ca gradbenih del potekali 
brez zapletov. Glavnina 
gradnje, katere investitor je 
Direkcija RS za ceste 
(DRSC), bo sicer potekala v 
letih 2 0 0 9 in 2010. 

Vsebina sprejetega pred-
loga odloka je v primerjavi 
z osnutkom doživela pet 
sprememb, je pojasnil 
Tomo Globočnik iz Dom-
plana, pripravljavca OPPN. 
Sprva predvideno štirikra-
ko križišče v Hotemažah so 
spremenili v krožišče, kot 
je predlagala lokalna skup-
nost. Na delu ceste bodo 
postavili novo nadomestno 
ograjo, ki bo hkrati tudi 
protihrupna zaščita, na ne-
katerih delih pa so malen-
kostno spremenili poteke 
tras komunalnih vodov. 
Zgradili bodo tudi dodatno 
servisno pot za kmeta iz 
Hotemaž. Čeprav je zavod 
za varstvo kulturne dedišči-
ne svoje pripombe posredo-
val prepozno, so jih vseeno 
upoštevali; dokumentacija 
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za pridobitev gradbenega 
dovoljenja mora tako vse-
bovati tudi načrt krajinske 
ureditve. 

"V imenu vaščanov Viso-
kega in Milj se županu in 
občinski upravi zahvalju-
jem, da sta pohitela s pri-
pravo tega dokumenta," je 
bil zaradi sprejetja odloka 
zadovoljen Jurij Gorjup, 
občinski svetnik in nekda-

nji predsednik krajevne 
skupnosti Visoko, kjer na 
cesto čakajo že vrsto let. 
Njena trasa je bila načrtova-
na že v 80. letih prejšnjega 
stoletja, ko so izdelali tudi 
izvedbeno projektno doku-
mentacijo za celoten odsek 
od Hotemaž do Kranja. Za-
radi zapletov z odkupi zem-
ljišč so tedaj regionalno ce-
sto zgradili samo od Britofa 
do križišča Primskovo. Pro-
jekt za manjkajoči del ceste 
je bil izdelan leta 1990, od 
tedaj pa so se ustavile vse 
aktivnosti. Občina Šenčur 
se je skupaj s kranjsko obči-
no v reševanje problemati-
ke aktivneje vključila v letu 
2001, ko je od D R S C prido-
bila projekt in nanj podala 
pripombe. Po prometni ne-
sreči avgusta 2004, ko je na 
Miljah umrl devetletni 
otrok in so krajani Visoke-
ga in MUj s peticijo zahte-
vali čimprejšnjo gradnjo 
manjkajoče ceste, se je re-
ševanje problematike ven-
darle pospešilo. 

Šolarji na 
pastirčkovih igrah 
Vsako leto na soboto, ki je vez med počitnicami 
štajerske in gorenjske pokrajine, planinsko društvo 
Bajtar z Velike planine pripravi Pastirčkove igre. 
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Velika planina • Ba j tar j i so ti-

sti ljubitelji Velike planine, 
ki gostujejo v planšarskih' 
bajtah, ko na planini ni plan-
šarjev, to je od oktobra do ju-
nija. Bajtarstvo je leta 1930 
začel Rajko Gregorc iz Kam-
nika, ki je prvi vzel v najem 
planšarsko bajto čez zimo. 
Ljubiteljev Velike planine pa 
je bilo vsako leto več in leta 
1 9 8 9 so se registrirali kot 
društvo. Izvolili so tudi svo-
jega Župana, ki je bil v tem 
obdobju Boris Pohlin. Sicer 
pa so bajtarji vsako leto pri-
pravili več prireditev, febru-
arska je bila namenjena otro-
kom. Vsako leto na soboto, 
ki povezuje počitnice štajer-
ske in gorenjske regije, ure-
dijo veleslalomsko progo, na 
njej pa tekmujejo otroci od 
tretjega so petnajstega leta 
starosti. Tudi letos je bilo 
tako. Male tekmovalce so 
razporedili v skupine po tri 
in seštevek dveh voženj je 
določil uvrstitev. Letos je so-
delovalo trideset tekmoval-

cev, ki so se veselili iger, zla-
sti še, ker j im je bilo tudi vre-
me naklonjeno. Eni so se po 
progi spustili s smučmi, dru-
gi s sankami, tretji s snežni-
mi deskami. Najbolj sta se 
navijačem priljubili najmlaj-
ši tekmovalki, dvojčici, pa 
tudi drugi mali in malo večji 
tekmovalci so bili vsak po 
svoje enkratoi, sporoča He-
lena Plahuta iz Planinskega 
društva Bajtar. 

Če niso zmogli sami, so 
jim na pomoč priskočili očki, 
mamice ali babice in dedki. 
Vsem pa sta ae po končanem 
tekmovanju prilegla čaj in 
hot-dog. Težko so čakali na 
razglasitev in podelitev me-
dalj in priznanj. Tudi sreče-
lov, pri katerem vsaka srečka 
zadene, se je iztekel v sploš-
no zadovoljstvo. Župan baj-
tarjev Boris Pohlin je vsem 
udeležencem čestital in zma-
govalcem podelil zaslužene 
medalje. Vse je povabil, da 
pridejo spet drugo leto, vmes 
pa naj pridno berejo obvesti-
la o delu Bajtarjev na spletni 
strani pdbajtar.com. 

Otroci so se zabavali na pastirčkovih igrah. 

R A Z V O J B A U m 
razvvj In prdzvsdnja 

strojn« oprame 

Zaradi povečanega obsega dela v proizvodnji strojne opreme 
vabimo k sodelovanju (m/ž): 
3 delovna mesta 

STROJNI KUUČAVNIČAR 
(valjenje s CO?, zaželene delovne izkušnje) 

1 delovno mesto 
TEHNOLOG - KONTROLOR 
(poznavanje strojništva, 3 leta delovnih izkušenj) 

2 delovni mesti 
REZKALEC 
(3 leta delovnih izkušenj in poznavanje dokumentacije) 

1 delovno mesto 
VZDRŽEVALEC OBJEKTOV 
1 delovno mesto 

ČISTILKA 

z izbranimi kandidati bomo sklenili delovno razmerje za določen 
čas z možnostjo prehoda v nedoločen čas. Vabimo vse, ki vas delo 
zanima, da pisno vlogo z življenjepisom in dokazili o izpolnjevanju 
pogojev pošljete do 10. marca 2 0 0 8 na naslov: 
Razvoj Balant, d.o.o., Cesta na Okroglo 5, 4 2 0 2 Naklo. 


